

## RETURN BIDS TO:

National Energy Board  
Suite 210, 517 Tenth Avenue SW  
Calgary, AB, Canada T2R 0A8

### Bid Email:

Proposals.propositions@ NEB-ONE.gc.ca

CC : Lorna Kettles@NEB-ONE.gc.ca

Subject : Attn L Kettles 16-0223

## SOLICITATION AMENDMENT MODIFICATION DE L'INVITATION

### Comments

### Proposal To: National Energy Board

The referenced document is hereby revised; unless otherwise indicated, all other terms and conditions of the Solicitation remain the same.

### Proposition á : Office national de l'énergie

Ce document est par la présente révisé; sauf indication contraire, les modalités de l'invitation demeurent les mêmes.

<b>Title</b>		
<b>National Energy Board Data Centre Services</b>		
<b>Solicitation No.</b>	<b>Amendment No</b>	<b>Date</b>
84084-16-0223	3	
84084-16-0223		2017-02-07
<b>Solicitation Closes</b>		<b>Time Zone</b>
<b>at</b>	<b>02 :00 PM – 14h00</b>	<b>MST</b>
<b>on</b>	2017-02-21	
<b>F.O.B.</b>		
<b>Plant:</b> <input type="checkbox"/>	<b>Destination:</b> <input checked="" type="checkbox"/>	<b>Other:</b> <input type="checkbox"/>
<b>Address inquiries to:</b>		
Lorna Kettles		
<b>Area code and Telephone No.</b>	<b>Facsimile No. / E-mail</b>	
	Proposals.propositions@ NEB-ONE.gc.ca	
	Subject :16- 0223 L Kettles	
<b>Destination – of Goods, Services, and Construction:</b>		
Calgary AB		
<b>Instructions:</b> See Herein		
<b>Delivery required</b>	<b>Delivery offered</b>	
See Herein		
<b>Vendor/firm Name and Address</b>		
<b>Telephone No.</b>		
<b>E-mail</b>		
<b>Name and title of person authorized to sign on behalf of Vendor/firm (type or print)</b>		
<b>Signature</b>	<b>Date</b>	

This solicitation amendment no 3 respond to questions received.

Question 1:

Our company is a Canadian Company that supplies Rapid Deployment Data Centres. Unlike traditional operators that offer colocation or data centres using traditional construction methods, we offer our data centres to organizations like the NEB to put into their existing offices or similar space, as enclosed, fully managed solutions.

This solution dramatically reduces the capital requirements for deploying mission critical infrastructure, as well as operating costs all while speeding time to market for data centre operations.

I have reviewed the Goals and Objectives (Annex "A" - Item 1) from the solicitation noted above. Is the primary objective specifically related to the provision of real estate to house your current data centre equipment? Or are you open to a bid that allows you to use current space to house your data centre equipment if it meets subordinate needs for connectivity, security, service, access, etc?

Our solution disrupts the traditional data centre model that burdens organizations with significant up-front costs and high operating costs. We provide significant improvements in capital utilization, scalability and access/security as well. We would enjoy the opportunity to present our solution if it makes sense, however we do not provide real estate for data centres. We provide data centre infrastructure that works in almost any space.

Can we spend 30 minutes discussing your requirements to understand whether a bid, based on our solution, is appropriate to your needs? I look forward to your response.

Answer 1:

The NEB seeks a Service Provider to house NEB equipment in a supplier-owned and operated facility. The NEB will only award a contract for colocation to a bidder that meets all of the mandatory requirements outlined in the RFP.

Representatives of the NEB cannot meet with a single bidder at this point in this RFP process. As outlined in section 1.2, the NEB intends to run a second, separate RFP process for collocated data centre facilities. After closing of the first RFP, and prior to the issuance of the second RFP, is the recommended time to offer detailed information on your solution.

**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN UNCHANGED.**

Demande de renseignements - en période d'invitation modification 3. Voici les questions que nous avons reçues.

Question 1

Notre société est une société canadienne qui fournit des centres de données à déploiement rapide. À la différence des exploitants traditionnels, qui offrent la colocation ou des centres de données par l'entremise de moyens de construction traditionnels, nous offrons des centres de données à installer dans les bureaux actuels, ou des bureaux similaires, d'organisations comme l'Office; il s'agit de solutions enclouées et entièrement gérées.

Cette solution permet de réduire considérablement les capitaux requis pour le déploiement de l'infrastructure essentielle ainsi les des charges d'exploitation, et raccourcit le délai pour le lancement des activités du centre des données.

J'ai examiné les buts et objectifs (annexe A, point no 1) de la demande de soumissions précitée. L'objectif premier est-il précisément lié à l'offre de services immobiliers pour abriter votre équipement de centre de données actuel? Êtes-vous

ouverts à une soumission qui vous permettrait d'utiliser des locaux existants pour abriter l'équipement de votre centre de données, pourvu que ceux-ci respectent les besoins en matière de connectivité, de sûreté, de service, d'accès, etc.?

Notre solution rompt avec le modèle traditionnel de centre de données qui pèse aux organisations en raison d'importants coûts initiaux et de frais d'exploitation élevés. Elle présente de nettes améliorations à l'égard de l'utilisation des capitaux, de l'extensibilité ainsi que de l'accès et de la sûreté. Nous aimerions avoir la possibilité de présenter notre solution si cela vous convient; toutefois, nous ne fournissons pas de services immobiliers pour abriter des centres de données. Nous offrons une infrastructure de stockage de données qui peut être installée à peu près n'importe où.

M'accorderiez-vous 30 minutes pour discuter de vos exigences et déterminer si une soumission fondée sur notre solution est approprié pour vos besoins? Merci à l'avance de votre réponse

Réponse 1

L'Office cherche un prestataire de services pour abriter son équipement dans une installation détenue et exploitée par un fournisseur. L'Office ne pourra attribuer un contrat qu'à un soumissionnaire qui respecte toutes les exigences énoncées dans la demande de propositions.

Les représentants de l'Office ne peuvent pas rencontrer un soumissionnaire à cette étape-ci du processus de demande de propositions. Aux termes de la section 1.2, l'Office a l'intention de mener un processus distinct pour des installations de centres de données en colocation. Vous pourriez, si vous le souhaitez, nous donner de plus amples renseignements sur votre solution une fois que le processus de demande de propositions sera terminé, avant le début du second processus.

**TOUTES AUTRES MODALITÉS DU CONTRAT DEMEURENT SANS CHANGEMENT.**